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Érkezett 2017 M A J

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Hol marad a CSOK-osoknak beígért jelent ős kedvezmény? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavaly év végén Rogán Antal miniszter úr az Igazságügyi Bizottság ülésén bejelentette, hog y
2017 . év elején két jelentős javaslattal áll majd elő a CSOK támogatások kapcsán .

A bizottsági ülésen a következő hangzott el szó szerint :

„Van a Miniszterelnöki Kabinetirodának olyan javaslata, amely a jöv ő évben kerül a kormány
asztalára és részben a jövő év eleji kormányüléseken születhet róla döntés, miutá n
áttekintettük a támogatások éves működését, illetve a jövő évi adótörvények során tudun k
dönteni róla, amikor a parlament ezeket tárgyalja 2017 tavaszán. E két javaslat közül az egyik
az, hogy a CSOK-ot, tehát a családi otthonteremtési kedvezményt teljes egészében önrészként
is figyelembe lehessen venni a családoknál. Ma ez nem így van. Ez gyakorlatilag előzetes
folyósítást és önrészként történőfigyelembevételt jelent. Azt gondolom, ha ezt megvalósítjuk a
következő évben, akkor ez egy jelentős előrelépés lesz .

Ugyancsak ilyennek tartom azt, hogy össze szeretnénk kapcsolni - és ezt javasoltuk a
miniszterelnök úrnak - a lakásvásárlás ügyét az szja-kedvezményekkel. Tehát a lakásvásárlá s
önrészét vissza lehessen igényelni az szja-ból értelemszer űen egy átlaglakás értékének erejéig.
Ez azt jelenthetné, hogy tíz év alatt, mondjuk, egy átlaglakás értékének a 25 százalékái g
terjedő önrész adókedvezményként történ ő levonása akár évi félmillió forint adókedvezmény
lehetne a magyar családoknak. Meggyőződésem szerint ez akár egyenes ági rokonok esetében,
a szülő és a gyerek viszonylatában is értelmezhető lenne, így segíthetnék például a szülők a



gyermekek lakásvásárlását vagy éppen lakásépítését. Szerintem ez egy nagyon fontos
előrelépés lehetne. Ezeket fogja a Miniszterelnöki Kabinetiroda 2017 elején letenn i
javaslatként a kormány asztalára. Bízom benne, hogy ez majd a parlamenti és a
kormánydöntésekben is tükröződni fog. "

A bizottsági ülésen elhangzottak óta már közel fél év eltelt, a beígért javaslatok viszont
elmaradtak .

Erre tekintettel kérdezem a Miniszter Urat, hogy a decemberben bejelentett két javasla t
továbbra is napirenden szerepel-e, vagy ennek ötletét teljesen elvetették, esetleg anna k
finomítása, pontosítása van folyamatban . Mikor várható a javaslat benyújtása ?

Bízom benne, hogy rövidesen megtisztel válaszaival .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . május 3 .

Tisztelettel :

páti Istvá
Jobb Magyarországért Mozgalom
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